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PROTOKÓŁ Nr VIII/19 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 26 kwietnia 2019 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni i sołtysi wg załączonej listy obecności, 

Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Morawica Pan Marcin Dziewięcki, Skarbnik Miasta i Gminy 

Morawica Pani Małgorzata Lisicka, Pan Grzegorz Buras. 

Ósma sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się 26 kwietnia 

2019 r. w Samorządowym Centrum Kultury w Morawicy (sala konferencyjna)  

z następującym porządkiem obrad. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2019 – 2025. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/56/19 Rady Miejskiej  

w  Morawicy z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek  

i zwolnień tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, 

którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica oraz inne organy, a także określenie 

granic ich obwodów. 

10. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

11. Sprawy różne. 

12. Zakończenie obrad. 
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PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia VIII 

sesji Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Przewodniczący Rady 

Miejskiej na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że VIII sesja Rady Miejskiej   

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 14 radnych.  

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk przystąpił  

do kolejnego punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z VII sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Przewodniczący Rady poinformował, że Radni otrzymali protokół. 

Przystąpiono do głosowania. Protokół z VII sesji Rady Miejskiej w Morawicy  

z dnia 26 kwietnia 2019 r. został przyjęty. Za przyjęciem protokołu było 14 radnych.     

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof 

Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Marcin Piecyk 

Ad.3  

Zastępca Burmistrz Miasta i Gminy Morawica Pan Marcin Dziewięcki przedstawił 

sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej podjętych na VII sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy w dniu 27 marca 2019 r. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w załączeniu do protokołu. 

Ad.4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Bartosz Kruk przeszedł do kolejnego punktu 

posiedzenia sesji, dotyczącego sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 

Morawica w okresie między sesjami. Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności 

w okresie między sesjami.  

Ad.5            

 Przewodniczący Rady przystąpił do kolejnego punktu posiedzenia sesji, dotyczącego 

podjęcia uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
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komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt w/w ustawy został przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie posiedzenia komisji 

stałych Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący poprosił Pana Burmistrza  

o uzasadnienie projektu ustawy. 

Pan Burmistrz poinformował, że wykonawcą realizującym zadanie odbioru  

i zagospodarowania odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych na terenie Miasta 

i Gminy Morawica jest firma FART-BIS, z którą mamy podpisaną umowę do czerwca 2020 r. 

Jesteśmy w trakcie realizacji umowy. Cena jaką płacimy za odbiór odpadów komunalnych 

wynika z oferty jaką ta firma złożyła w przetargu. W umowie przewidziano sytuacje,  

od których zależy wzrost wynagrodzenia dla firmy FART-BIS. Taka sytuacja miała miejsce  

w grudniu ubiegłego roku, gdzie wzrost wynagrodzenia nastąpił ze względu na zwiększenie 

się liczby mieszkańców. W ubiegłym roku wykonawca wystąpił z żądaniem podwyższenia 

wynagrodzenia umownego, ponad warunki zawarte w umowie. Motywując swoje wystąpienie 

zmianą sytuacji rynkowej, w sposób od nich niezależny. Podwyższenie wynagrodzenie  

z kwoty 71 tys. zł do kwoty 128 tys. zł na miesiąc, czyli prawie o 80%. Gmina na początku 

odrzuciła żądania, powołując się na obowiązywanie warunków zapisanych w umowie. Firma 

skierowała sprawę do sądu. Gmina przystąpiła do negocjacji. Po przedstawieniu przez 

wykonawcę kalkulacji wzrostu wynagrodzenia, przyjęto tylko dwa czynniki wzrostu kosztów, 

to wzrost kosztów wynagrodzenia minimalnego w stosunku do wynagrodzenia ustalonego  

w 2017 r. oraz wzrost kosztów zagospodarowania odpadów zbieranych selektywnie. Gmina 

zaproponowała wzrost wynagrodzenia dla wykonawcy o 27 %. W tej sytuacji została zawarta 

ugoda i przygotowany projekt w/w ustawy. W ten sposób poszczególne stawki odbioru 

odpadów wzrosną o 27%, czyli o przyjęte w drodze ugody miesięczne wynagrodzenie 

wykonawcy. System odbioru odpadów komunalnych musi się bilansować, tzn. gdy wzrasta 

wynagrodzenie dla wykonawcy wzrastają stawki za odbiór odpadów. Ponadto dokonano 

rozeznania w sprawie wzrostu stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi na tle 

innych gmin. Pan Burmistrz przedstawił przygotowane zestawienie.   

Przewodniczący otworzył dyskusje w tym temacie. 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Robert Żołądek – który zgłosił wniosek formalny ze względu na szczególny charakter 

uchwały, dotyczący odczytania treści projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty z 

uwzględnieniem nowych stawek. 
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Pan Burmistrz poinformował, że po podjęciu uchwały każdy odbiorca otrzyma informację  

o jaką kwotę w jego przypadku wzrosły opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Nie będzie trzeba ponowo składać deklaracji za odpady komunalne, ponieważ dotyczy ona 

liczby osób prowadzących wspólnie gospodarstwo domowe, a nie wysokości opłaty. Zmiana 

stawek zacznie obowiązywać od 1 czerwca br. Uchwała po podjęciu musi zostać 

opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego i po upływie 14 dni 

od ogłoszenia wchodzi w życie. Pan Burmistrz przypomniał również, że pod koniec tego roku 

będziemy przygotowywać przetarg na wybór firmy realizującej zadania odbioru odpadów na 

rok 2020, a na początku lipca zostanie wyłoniony wykonawca. 

Przewodniczący poinformował, iż w związku ze złożonym wnioskiem formalnym należy go 

przegłosować 

Radny Leszek Cygan – uważa, że odczytanie całej treści projektu uchwały nie jest konieczne, 

ze względu na omówienie jej na posiedzeniu komisji stałych. Pomocne dla mieszkańców 

będzie zamieszczenie w/w uchwały na stronie Miasta i Gminy Morawica. 

Przewodniczący Rady zapytał czy Radny Robert Żołądek podtrzymuje swój wniosek. 

Radny Robert Żołądek – podtrzymał złożony wniosek.  

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym. Za głosowało 6 radnych, przeciw 

było 8 radnych. Wniosek formalny nie przeszedł. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (6)  

Tomasz Domagała, Alicja Jamorska-Kurek, Bartosz Kruk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Robert Żołądek  

PRZECIW (8) 

Leszek Cygan, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, Paweł 

Pajączkowski, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Ryszard Znój  

NIEOBECNI (1)  

Marcin Piecyk 

Przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. Za głosowało 14 

radnych.  

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  
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Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof 

Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Marcin Piecyk 

Uchwała Nr VIII/57/19 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty została podjęta. Uchwała  

Nr VIII/57/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.6 

 Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2019-2025. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt w/w ustawy został przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie 

posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje 

w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych.  

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof 

Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Marcin Piecyk 

Uchwała Nr VIII/58/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Morawica na lata 2019-2025 została podjęta. Uchwała Nr VIII/58/19 stanowi załącznik  

do protokołu. 

Ad.7 

 Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu dotyczącego podjęcia uchwały 

w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok. Przewodniczący Rady poinformował, 

że projekt w/w ustawy został przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie posiedzenia 

komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje w tym 

temacie. Nie podjęto dyskusji. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych. 
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Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof 

Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Marcin Piecyk 

Uchwała Nr VIII/59/19 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok została 

podjęta. Uchwała Nr VIII/59/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.8 

 Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, czyli podjęcia 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/56/19 Rady Miejskiej w  Morawicy z dnia 27 

marca 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek i zwolnień tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto i Gminę 

Morawica. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt w/w ustawy został 

przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej  

w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych.  

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof 

Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Marcin Piecyk 

Uchwała Nr VIII/60/19 w sprawie zmiany uchwały Nr VII/56/19 Rady Miejskiej  

w  Morawicy z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek  

i zwolnień tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
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przez Miasto i Gminę Morawica została podjęta. Uchwała Nr VIII/60/19 stanowi załącznik  

do protokołu. 

Ad.9 

 Kolejny punkt posiedzenia sesji, dotyczył podjęcia uchwały w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica oraz 

inne organy, a także określenie granic ich obwodów. Przewodniczący Rady poinformował,  

że projekt w/w ustawy został przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie posiedzenia 

komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje w tym 

temacie. Nie podjęto dyskusji. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych. 

 Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  

ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof 

Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek  

NIEOBECNI (1)  

Marcin Piecyk 

Uchwała Nr VIII/61/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica oraz inne organy, a także określenie granic 

ich obwodów została podjęta. Uchwała Nr VIII/61/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.10 

Kolejny punkt posiedzenia sesji, dotyczył Informacji Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady przypomniał o składaniu oświadczeń 

majątkowych do końca kwietnia. Przewodniczący przedstawił pismo Wojewódzkiego Sztabu 

Wojskowego w Kielcach dotyczące wyróżnienia medalem „Za zasługi dla obronności kraju” 

dla Pana Mariana Burasa Burmistrza Miasta i Gminy Morawica wraz z uzasadnieniem. 

Wydanie opinii nastąpiło poprzez głosowanie nad podpunktem w sprawie: 

a) Wydanie opinii w sprawie przyznania Srebrnego Medalu „Za zasługi dla obronności kraju” 

dla Pana Mariana Burasa Burmistrza Miasta i Gminy Morawica. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne:  
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ZA (14)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Michał Jędrzejczyk, Sebastian Król, 

Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, 

Ryszard Znój, Robert Żołądek  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Jamorska-Kurek, Dorota Pietrzyk 

NIEOBECNI (1)  

Marcin Piecyk  

Ad.11 

 Przewodniczący Rady przystąpił do punktu dotyczącego spraw różnych. W dyskusji 

udział wzięli: 

Sołtys wsi Bilcza Pan Lucjan Pietrzyk – złożył wniosek dotyczący zapraszania na sesje Rady 

Miejskiej Radnych Powiatu Kieleckiego. Ich obecność jest kluczowa, gdy poruszamy temat 

dróg powiatowych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni powiatowi są zapraszani na sesje Rady 

Miejskiej w Morawicy. 

Radny Ryszard Znój – odniósł się do zawartego porozumienie ze spółką Koral w sprawie 

utrzymania placów zabaw i terenu Bilcza Park. Czy tylko place zabaw i teren wokół Bilcza 

Park będzie zagospodarowywany przez Koral, czy inne tereny zielone /boiska, tereny wokół 

świetlic, itp./ należące do Gminy będą podlegać nadzorowi spółki? 

Pan Burmistrz – formalnie wygląda, to w ten sposób że dane obiekty są oddawane spółce  

w zarządzenie, a Gmina nadal jest ich właścicielem. Spółka dba o czystość, bezpieczeństwo  

i porządek wokół tych terenów. Tereny przyszkolne podlegają nadzorowi Dyrektorów Szkół, 

a inne tereny i obiekty publiczne nadzoruje ZGK  w Morawicy. 

Radny Krzysztof Strąk – poprosił o przedstawienie się sołtysów nowej kadencji. 

Przewodniczący Rady przychylił się do prośby Radnego i poprosił Sołtysów Miasta i Gminy 

Morawica o przedstawienie się. Radni Miasta i Gminy Morawica również dokonali swej 

prezentacji. 

Radny Robert Żołądek -  z tego tytułu, że nastąpiła zmiana jednostki opiekującej się placami 

zabaw, chciałbym aby radni otrzymali protokół z kontroli placów zabaw i po drugiej do kogo 

mamy kierować uwagi względem stanów placów zabaw – do urzędu czy do spółki? 

Pan Burmistrz – przegląd placów zabaw następuje w trzech etapach. Następnie sporządzany 

jest raport o stanie placów zabaw i kierowany do ZGK w Morawicy. Pracownicy ZGK 

usuwają dane usterki. Raport inspektora nadzoru jest dostępny dla wszystkich. Wszelkiego 
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rodzaju uwagi będzie można zgłaszać do prezesa spółki Koral od 1 maja 2019 r., wtedy 

spółka przejmie kontrolę nad stanem placów zabaw. 

Pan Grzegorz Buras – poinformował o organizacji turnieju sołtysów o puchar Burmistrza 

Miasta i Gminy Morawica w dniu 26 maja 2019 r.  i serdecznie zaprosił sołtysów do wzięcia 

w nim udziału.  

Pan Burmistrz – zachęcił sołtysów do wzięcia licznego udziału w turnieju. Podkreślił, że 

turniej stanowi miejscem integracji sołtysów. 

Sołtys wsi Drochów Górny Pan Bronisław Pajączkowski -  jeżeli osoba zapłaciła za odpady 

komunalne za cały rok, czy podlega podwyższce stawki? 

Pan Burmistrz – Tak, w takiej sytuacji będzie konieczna dopłata. 

Przewodniczący Rady zakończył dyskusję. 

Ad. 12 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan 

Bartosz Kruk zakończył obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. Protokolant: Małgorzata Orlińska 


